ENGLISH :
The Easton Ellises  EP : ONE  was written behind closed doors within just a few months. The studio, filled with burning incense and wine vapors, was the place for inspiration.

 

The goal: create music that works in auditoriums as much as on dance floors. 
The result: a combination of side chained electronic music with a mix of rock n' roll. A synthesizer making love to a Les Paul. A TR808 transgendered into a Ludwig supraphonic. 

 

It’s all about sex, love, fantasies and addictions. Painted women, impossible love, liquor and machine guns.   
FRANÇAIS:

The Easton Ellises  EP : ONE  à été écrit à huis clos en l’espace de quelques mois. Le studio, rempli d’encens et de vapeurs de vin, fut le milieu par excellence pour l’inspiration.

Le but : créer une musique autant pour les salles de spectacles que pour les planchers de danse. Le resultat : une combinaison d’électro pompeux et de grosses guitares rock. Tel un synthétiseur faisant l’amour à une Les Paul. Un TR808 traversti en Ludwing supraphonic.

Du sexe, de l’amour , des fantasmes et des dépendances. Des femmes paintes telles des canvas, des amours malsains, des bouteilles vides et des pistolets.  C’est ce que renferme le premier EP des The Easton Ellises.
